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Ridanläggningar 
 
1. Särskilt driftsbidrag till Askims Fältrittklubb (ärende #8952) 

Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Askims Fältrittklubb beviljas 1 100 000 kronor 2025 för drift av 

föreningens klubbhus, paddock och ridslinga i Askim. 

 

Vår bedömning 
Askims Fältrittklubb söker 2 505 080 kronor för drift av klubbhus, paddock och ridslinga. 

Idrotts- och föreningsnämnden har tillsammans med berörda nämnder tagit fram 

Göteborgs Stadsplan för ridsport 2020–2024. Behovet för att rusta upp befintliga 

anläggningar har uppskattats till nästan 200 mkr och 120 mkr har avsatts för investeringar. 

Kommande investeringar inom Stadsfastighetsförvaltningens bestånd innebär 

kapitaltjänstkostnader som belastar föreningarna genom en högre hyra. Föreningarna 

klarar inte att hantera de ökade kostnaderna på egen hand, vilket innebär att de blir 

beroende av högre bidrag för att fortsatt kunna driva anläggningarna. För att 

Stadsfastighetsförvaltningen ska kunna genomföra investeringarna behövs ett ökat bidrag 

för drift av ridanläggningar baserat på hyres- och driftskostnader även under 2025. 

Föreningen beviljades ett bidrag på 126 500 kronor för 2024. Förvaltningen föreslår att 

kraftigt höja föregående års driftsbidrag eftersom Askims Fältrittklubb är den ridklubb 

som fått minst driftsbidrag av samtliga ridklubbar under flera år. Detta har lett till att 

föreningen i bästa fall enbart haft möjlighet att ta hand om akuta åtgärder som sker i deras 

anläggningar.  

 

Bakgrund 
Askims Fältrittklubb arrenderar mark av en privat hyresvärd och har ekonomiskt ansvar för 

skötsel och drift av klubbhus, paddock och ridslinga. Nya arrendeavtal skrivs på var 6mån och det 

senaste som är påskrivet är för våren 2025 till och med 30/6 2025. Påskrivna arrendeavtal för 

nästkommande 6mån period måste vara ett krav innan utbetalningar av driftsbidraget genomförs. 

 

Om Askims Fältrittklubb 

Föreningen har 190 medlemmar, varav 90 i åldern 7–25 år. Av dessa är 86 flickor och 4 pojkar. 

Föreningen har 1 heltidsanställd samt 2 deltidsanställda utöver timanställda på anläggningen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Askims Fältrittklubbs ändamål och syfte är att driva häst-, rid-, läger- och social verksamhet, 

främst för barn och ungdomar där alla kan delta på sin nivå. Föreningen bedriver 

ridskoleverksamhet för barn, ungdomar och vuxna och har en ungdomssektion vars syfte är att 

tillvarata ungdomarnas möjligheter att delta i föreningslivet. Föreningen erbjuder ridlekis, 

ridläger och andra aktiviteter vid skollov och helger.   

 

Kommunal borgen: Nej. 

 

Resultat 2023/2024 

• Underhåll av ridbanor och hinder.  

• Drivmedel och underhåll av traktor, trimmer, motorsåg, röjsåg, gräsklippare m.fl. 

• Underhåll av inventarier och verktyg 

• Löpande skadedjursbekämpning i stallet 

 

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Lokalbidrag, 44 825 kronor. 

 
Mål 2025: 
Under 2024 har ponnyverksamheten utökats ytterligare vilket medför ökade driftkostnader 

både sett till stall och hagar. Den utökade verksamheten innebär även fler anställda som 
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jobbar med anläggningen än tidigare. Stall, klubbhus, ridbanor och barack är i fortsatt 

behov av underhåll. 

 

 

2. Särskilt driftsbidrag till Billdals Ridklubb (ärende #8567) 
 

Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Billdals Ridklubb beviljas 1 200 000 kronor 2025 för drift av 

föreningens ridanläggning i Billdal. 

 

Vår bedömning 
Billdals Ridklubb söker 900 000 kronor för drift av ridanläggning i Billdal. Idrotts- och 

föreningsnämnden har tillsammans med berörda nämnder tagit fram Göteborgs Stadsplan för 

ridsport 2020–2024. Behovet för att rusta upp befintliga anläggningar har uppskattats till nästan 

200 mkr och 120 mkr har avsatts för investeringar. Kommande investeringar inom 

Stadsfastighetsförvaltningens bestånd innebär kapitaltjänstkostnader som belastar föreningarna 

genom en högre hyra. Föreningarna klarar inte att hantera de ökade kostnaderna på egen hand, 

vilket innebär att de blir beroende av högre bidrag för att fortsatt kunna driva anläggningarna. För 

att Stadsfastighetsförvaltningen ska kunna genomföra investeringarna behövs ett ökat bidrag för 

drift av ridanläggningar baserat på hyres- och driftskostnader även under 2025. Föreningen 

beviljades ett bidrag på 605 000 kronor för 2024. Förvaltningen föreslår att höja föregående års 

driftsbidrag med tanke på att ökade kostnader för el- och löpande underhållskostnader beräknas då 

man bland annat hittat svartmögel i en av anläggningarna. 

 

Bakgrund 
Billdals Ridklubb arrenderar mark av kommunen och har, med hjälp av anläggningsstöd från nämnden, 

byggt till ett ridhus. Anläggningen ligger alldeles intill Billdals Park och omfattar två ridhus, en paddock, 

stallar och ett klubbhus. 

 

Om Billdals Ridklubb 

Föreningen har 765 medlemmar, varav 709 i åldern 7–25 år. Av dessa är 678 flickor och 31 pojkar. 

Föreningen har två heltidsanställda och 1 deltidsanställd (anläggningspersonal) på anläggningen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Billdals Ridklubb bedriver ridskoleverksamhet för barn, ungdom och vuxna och sprider kunskap 

om ridning och hästhållning. Till ridskolan hör kurser, ridläger, clinics, fritidsverksamhet och 

ridning för personer med funktionsvariationer. Klubben har en aktiv ungdomssektion som är 

representerad i föreningens styrelse och har likt övriga styrelsemedlemmar rösträtt. 

Tävlingsverksamhet ger möjlighet att tävla i banhoppning och dressyr och är öppen för alla. 

Föreningen bedriver även en omfattande kurs- och lägerverksamhet under skollov.   

 

Kommunal borgen: Ja, 6 892 276 kronor (skuldbelopp 2023-12-31). Avslutas 2050-08-31. 

 

Resultat 2023/2024: 

• Renoverat bro till paddocken som var dålig ur hållfasthetssynpunkt.  

• Elarbeten utomhus och inomhus  

• Moderniserat ljudanläggning i ridhuset  

• Grusat hagar  

• Renoverat staket  

• Bytt underlag i skrittmaskinen  

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Lokalbidrag, 200 000 kronor. 
 

Mål 2025: 
Föreningen behöver grusa hagar och underhålla staket. Flera byggnader på anläggningen behöver 

målas Läktare i ridhuset behöver slipas, lackas och sargen behöver målas Fortsätta modernisera el 
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och underhålla elinstallationer. Det är problem med fukt och mögel i stall och ridhus och sanering 

behövs. Ventilationen behöver även ses över för att undvika att problemet återkommer. 

Ventilationen är underdimensionerad i ridhusen. 

 

3. Särskilt driftsbidrag till Bulycke Ryttarförening  
(ärende #8399) 

 
Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Bulycke Ryttarförening beviljas 1 400 000 kronor 2025 för drift av 

kommunens ridanläggning i Bulycke. 

 

Vår bedömning 
Bulycke Ryttarförening söker 1 000 000 kronor för drift av ridanläggning i Bulycke. Idrotts- och 

föreningsnämnden har tillsammans med berörda nämnder tagit fram Göteborgs Stadsplan för 

ridsport 2020–2024. Behovet för att rusta upp befintliga anläggningar har uppskattats till nästan 

200 mkr och 120 mkr har avsatts för investeringar. Kommande investeringar inom 

Stadsfastighetsförvaltningens bestånd innebär kapitaltjänstkostnader som belastar föreningarna 

genom en högre hyra. Föreningarna klarar inte att hantera de ökade kostnaderna på egen hand, 

vilket innebär att de blir beroende av högre bidrag för att fortsatt kunna driva anläggningarna. För 

att Stadsfastighetsförvaltningen ska kunna genomföra investeringarna behövs ett ökat bidrag för 

drift av ridanläggningar baserat på hyres- och driftskostnader även under 2025. Föreningen 

beviljades ett bidrag på 404 250 kronor för 2024. Förvaltningen föreslår att höja föregående års 

driftsbidrag väsentligt eftersom föreningen uttryckt betydande problem att driva verksamheten 

vidare om driftsbidraget inte höjs i enlighet med de ökade el- och löpande underhållskostnader 

som uppstått. 

 

Bakgrund 
Bulycke Ryttarförening bildades i augusti 2009. Föreningen hyr anläggningen av kommunen sedan den 

förra ägaren, Bulycke Ridklubb, försattes i konkurs efter flera år med stora ekonomiska problem. Enligt 

regelverket för säkerhetsöverlåtelse vid kommunal borgen övertog idrotts- och föreningsnämnden 

anläggningen. Under 2017 flyttades anläggningen över till Stadsfastighetsförvaltningen som även 

ansvarar för yttre underhåll på anläggningen. Numera hyr föreningen anläggningen av 

Stadsfastighetsförvaltningen. 

 

Om Bulycke Ryttarförening 

Föreningen har 450 aktiva medlemmar, varav 316 i åldern 7–25 år. Av dessa är 300 flickor och 16 

pojkar. Föreningen har fyra deltidsanställda (anläggningspersonal) på anläggningen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Bulycke Ryttarförenings ändamål och syfte är att driva ridskola, läger- och tävlingsverksamhet 

främst för barn och ungdomar där alla kan delta på sin nivå. Föreningen bedriver 

ridskoleverksamhet för barn, ungdomar och vuxna på Bulycke Gård i Torslanda på Hisingen. 

Föreningen har en ungdomssektion som har till syfte att tillvarata ungdomarnas möjligheter att 

delta och föreningen genomför utbildning i säkerhet i samband med ridningen för att ge 

medlemmarna rätt kunskaper i hur man ska hantera en häst i olika situationer. Föreningen erbjuder 

ridlekis, ridläger och andra aktiviteter vid skollov och helger.  

 

Kommunal borgen: Nej. 

 

Resultat 2023/2024: 

• Löpande underhåll av anläggningen. 

• Reparationer av maskiner 

(enbart akuta underhåll har genomförts då ekonomi till det har funnits) 

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Lokalbidrag, 174 560 kronor. 
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Mål 2025: (så långt ekonomin tillåter) 

• Förbättringsarbete parkeringar 

• Bygga om alla spiltor till boxar 

• Byta ut belysning i ridhuset 

• Löpande underhåll 

• Dränering paddocken 

• Skadedjursbekämpning 

• Väggar till spolspiltor 

• Vindskydd i karantänhage 

 
 

4. Särskilt driftsbidrag till Lunna Ridklubb  
(ärende #8284) 

 
Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Lunna Ridklubb beviljas 1 000 000 kronor 2025 för drift av föreningens 

ridanläggning i Rödbo. 

 

Vår bedömning 
Lunna Ridklubb söker 650 000 kronor för drift av ridanläggning i Rödbo. Idrotts- och 

föreningsnämnden har tillsammans med berörda nämnder tagit fram Göteborgs Stad plan för 

ridsport 2020–2024. Behovet för att rusta upp befintliga anläggningar har uppskattats till nästan 

200 mkr och 120 mkr har avsatts för investeringar. Kommande investeringar inom 

Stadsfastighetsförvaltningens bestånd innebär kapitaltjänstkostnader som belastar föreningarna 

genom en högre hyra. Föreningarna klarar inte att hantera de ökade kostnaderna på egen hand, 

vilket innebär att de blir beroende av högre bidrag för att fortsatt kunna driva anläggningarna. För 

att Stadsfastighetsförvaltningen ska kunna genomföra investeringarna behövs ett ökat bidrag för 

drift av ridanläggningar baserat på hyres- och driftskostnader även under 2025. Föreningen 

beviljades ett bidrag på 519 750 kronor för 2024. Förvaltningen föreslår att höja föregående års 

driftsbidrag betydligt med tanke på de kraftigt ökade el- och löpande underhållskostnaderna.   

 

Bakgrund 
Lunna Ridklubb arrenderar mark av kommunen och har, med hjälp av anläggningsstöd från nämnden, 

byggt ett ridhus och paddock. Anläggningen består dessutom av ett stall, klubbhus och ridvägar. 

Föreningen söker även särskilt verksamhetsbidrag.   

 

Om Lunna Ridklubb 

Föreningen har 213 medlemmar, varav 109 i åldern 7–25 år. Av dessa är 95 flickor och 14 pojkar. 

122 av medlemmarna har någon funktionsnedsättning, varav 65 personer är i åldern 7–25 år. 

Föreningen har två heltidsanställda och fyra deltidsanställda (anläggningspersonal) på 

anläggningen utöver timanställda. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Lunna Ridklubbs ändamål och syfte är att driva häst-, rid-, lägerverksamhet, främst för barn och 

ungdomar med funktionsvariationer. Föreningens målsättning är att kunna erbjuda barn och 

ungdomar med funktionsvariationer stimulerande aktiviteter såväl fysiskt som socialt. Föreningen 

tar även emot praktikanter från olika gymnasie- och högskoleutbildningar och lägger stor vikt vid 

att varje ryttare får en individuellt anpassad aktivitet. Föreningen bedriver även ett Ridotek, som 

andra ridklubbar besöker för att testa specialanpassade ridutrustningar. 

 

Kommunal borgen: Nej, tidigare lån betalades av helt under våren 2024. 

 

Resultat 2023/2024 

• Tillgänglighetsanpassning: nya ramper, ny personlyft, höjt taket över liften. 

• Förbättrat stängsel och staket.  
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• Bearbetat betesmarker, hagar.  

• Dräneringsarbeten.  

• Vägunderhåll.  

• Riktat upp och fyllt på ridhusunderlaget.  

• Byggt ny paddock (särskilt investeringsbidrag), förutom inv bidraget egenarbete 

(röjning av sly, mm) och egna investeringar.  

• Införskaffat en vascator till spolspiltan.  

• Fortsatt byta ut gammal belysning till led.  

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Lokalbidrag, 82 504 kronor.  

 
Mål 2025: 

• Löpande underhåll av anläggningen. 

• Fortsatt tillgänglighetsanpassning (ramper, belysning m.m.) 

• Reparera, byta ut stängsel och staket 

• Upprustning av anläggningens stall, uthus och klubbhus. 

• Dräneringsarbeten 

• Vägunderhåll 

• Påfyllning av underlag i både ridhus och paddock 

• Påbörja planering av att bygga ett nytt ridhus 

 

5. Särskilt driftsbidrag till Clarebergs Ridklubb (ärende 
#8797) 

 
Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Clarebergs Ridklubb beviljas 1 300 000 kronor 2025 för drift av 

föreningens ridanläggning i Kärra. 

 
Vår bedömning 
Clarebergs Ridklubb söker 1 000 000 kronor för drift av ridanläggning i Kärra. Idrotts- och 

föreningsnämnden har tillsammans med berörda nämnder tagit fram Göteborgs Stadsplan för 

ridsport 2020–2024. Behovet för att rusta upp befintliga anläggningar har uppskattats till nästan 

200 mkr och 120 mkr har avsatts för investeringar. Kommande investeringar inom 

Stadsfastighetsförvaltningens bestånd innebär kapitaltjänstkostnader som belastar föreningarna 

genom en högre hyra. Föreningarna klarar inte att hantera de ökade kostnaderna på egen hand, 

vilket innebär att de blir beroende av högre bidrag för att fortsatt kunna driva anläggningarna. För 

att Stadsfastighetsförvaltningen ska kunna genomföra investeringarna behövs ett ökat bidrag för 

drift av ridanläggningar baserat på hyres- och driftskostnader även under 2025. Föreningen 

beviljades ett bidrag på 779 625 kronor för 2024. Förvaltningen föreslår att höja föregående års 

driftsbidrag med markant avseende de ökade el- och löpande underhållskostnaderna. 

 

Bakgrund 
Clarebergs Ridklubb arrenderar mark av kommunen och har, med hjälp av anläggningsstöd från 

nämnden, byggt till en byggnad med kansli, café, omklädningsrum och samlingslokal. Förutom denna 

byggnad består anläggningen av ett stall, manege, utomhuspaddock och terrängbana. Våren 2024 

beviljades föreningen ett investeringsbidrag på 40 000 kronor för el-montage. 

 

Om Clarebergs Ridklubb 

Föreningen har 283 medlemmar, varav 175 i åldern 7–25 år. Av dessa är 171 flickor och 4 pojkar. 

Föreningen har tre heltidsanställda (anläggningspersonal) på anläggningen utöver timanställda. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Clarebergs Ridklubb bedriver ridskoleverksamhet inklusive handikapp ridning för barn, ungdomar 

och vuxna, från nybörjare till rutinerade ryttare. Föreningen arrangerar tävlingar på klubbnivå i 
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syfte att så många som möjligt av medlemmarna ska kunna tävla. Ungdomsverksamheten drivs av 

en aktiv ungdomssektion som sysselsätter medlemmarna den tid de inte rider. I anslutning till 

stallet finns en cafeteria där barn och ungdomar kan samlas på eftermiddagarna. Föreningen 

bedriver även omfattande kurs- och lägerverksamhet under skollov.   

 

Kommunal borgen: Ja, 5 291 459 kronor (skuldbelopp 2023-12-31). Avslutas 2036-12-31.  

 

Resultat 2023/2024: 

• Underhåll av manege, staket runt hagar.  

• Ta bort invasiva växter runt sina marker.  

• Dränering av olika ytor.  

• Reparation av traktor för att kunna sköta underhållet av anläggningen.  

• Reparation av spiltor och boxar som gått sönder.  

• Utfört slamsugning av brunnar för att motverka översvämningar eftersom en stor översvämning 

i ridhuset uppkom under våren. 

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Lokalbidrag, 122 042 kronor, investeringsbidrag 

521 900 kr kopplat till det särskilda investeringsbidraget för ridsporten. 

 
Mål 2025: 

• Renoveringsbehov på anläggningen 

• Fortsätta få bort invasiva växter på markerna  

• Utöka dräneringen på fler ställen för att minska översvämningar  

• Reparera de gamla dörrarna som gått sönder på vagnslidret  

• Bygga om boxväggar som lutar 

• Renovera inredningen inne i stallet som är mycket sliten 

 

6. Särskilt driftsbidrag till Göteborgs Fältrittklubb  
(ärende #8577) 

   
Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Göteborgs Fältrittklubb beviljas 1 500 000 kronor 2025 för drift av 

föreningens ridanläggning i Stora Torp. 

 

Vår bedömning 
Göteborgs Fältrittklubb söker 2 500 000 kronor för drift av ridanläggning i Stora Torp.  

Idrotts- och föreningsnämnden har tillsammans med berörda nämnder tagit fram Göteborgs 

Stadsplan för ridsport 2020–2024. Behovet för att rusta upp befintliga anläggningar har uppskattats 

till nästan 200 mkr och 120 mkr har avsatts för investeringar. Kommande investeringar inom 

Stadsfastighetsförvaltningens bestånd innebär kapitaltjänstkostnader som belastar föreningarna 

genom en högre hyra. Föreningarna klarar inte att hantera de ökade kostnaderna på egen hand, 

vilket innebär att de blir beroende av högre bidrag för att fortsatt kunna driva 

anläggningarna. Föreningen beviljades ett bidrag på 693 000 kronor för 2024. Förvaltningen 

föreslår att höja föregående års driftsbidrag väsentligt avseende föreningens driftkostnader, 

framförallt då bara elkostnaderna ökat med nästan 200 000 kronor. 

 

Bakgrund 
Göteborgs Fältrittklubb arrenderar mark av kommunen och har en anläggning som bland annat består av 

tre maneger, restaurang, omklädningsrum och ridvägar i Delsjöområdet. 

 

Om Göteborgs Fältrittklubb 

Föreningen har 944 medlemmar, varav 448 i åldern 7–25 år. Av dessa är 427 flickor och 21 pojkar. 

Föreningen har nio heltidsanställda, tre deltidsanställda och fyra timanställda (anläggningspersonal) 

på anläggningen. 
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Ändamål, syfte och verksamhet 

Göteborgs Fältrittklubb bedriver ridskoleverksamhet för barn, ungdom och vuxna och sprider 

kunskap om ridning och hästhållning. Föreningens främsta ambition är att ge möjlighet för barn 

och ungdomar att lära sig umgås med och visa respekt för djur. Föreningen har en ungdomssektion 

som har egna styrelsemöten, enskild kassa och som själv arrangerar återkommande aktiviteter. 

Tävlingsverksamhet ger möjlighet att tävla i dressyr och banhoppning och är öppen för alla 

medlemmar. Föreningen bedriver även omfattande frilufts- och lägerverksamhet under skollov 

samt ridgrupper för medlemmar med funktionsnedsättning. 

 

Kommunal borgen: Ja, 3 410 202 kronor (skuldbelopp 2023-12-31). Avslutas 2039-08-31. 

 

Nyttjande av anläggning: 
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året  

• Polisrytteriet, 250 timmar. 

• Göteborgs Akademiska Ryttarsällskap, 100 timmar. 

 

Resultat 2023/2024 

• Underhåll av manegeunderlag i ridhus, paddock och hagmark.  

• Underhåll av faciliteter, lokaler och maskiner som användas i och utanför anläggningen 

som hjullastare och fyrhjuling men även inhyrning av till exempel lift och ångtvätt.  

• Förbättring av gödselplattan, lagt ny asfalt på parkeringen  

• Bytt lampor i ridhus och paddock samt stall och foderkammare (till LED) 

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Lokalbidrag 192 180 kronor, investeringsbidrag på 

900 000 kronor kopplat till särskilda investeringsbidraget för ridsporten, framförallt då föreningen haft 

läckage i tak samt behövt byta ut 4 portar som blåst sönder. 

 

Mål 2025: 

• Löpande underhåll av anläggning 

• Byte av fasad 

• Bygga ut för små personalutrymmen 

• Renovera medlemsutrymmen så som omklädningsrum, dusch m.m. 

• Byte av sarg i ridhus och ommålning  

• Byte av fönster i personalutrymmen 

 

 

7. Särskilt driftsbidrag till Långeberga Ridklubb (ärende 
#9058) 

 
Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Långeberga Ridklubb beviljas 1 000 000 kronor 2025 för drift av ridhus i 

Västra Frölunda. 

 

Vår bedömning 
Långeberga Ridklubb söker 390 000 kronor för drift av ridhus. Idrotts- och föreningsnämnden har 

tillsammans med berörda nämnder tagit fram Göteborgs Stadsplan för ridsport 2020–2024. 

Behovet för att rusta upp befintliga anläggningar har uppskattats till nästan 200 mkr och 120 mkr 

har avsatts för investeringar. Kommande investeringar inom Stadsfastighetsförvaltningens bestånd 

innebär kapitaltjänstkostnader som belastar föreningarna genom en högre hyra. Föreningarna 

klarar inte att hantera de ökade kostnaderna på egen hand, vilket innebär att de blir beroende av 

högre bidrag för att fortsatt kunna driva anläggningarna. För att Stadsfastighetsförvaltningen ska 

kunna genomföra investeringarna behövs ett ökat bidrag för drift av ridanläggningar baserat på 

hyres- och driftskostnader även under 2025. Föreningen beviljades ett bidrag på 144 376 kronor 

för 2024. Förvaltningen föreslår att höja föregående års driftsbidrag kraftigt avseende de ökade el- 

och löpande underhållskostnaderna. 
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Bakgrund 

Om Långeberga Ridklubb 

Föreningen har 463 medlemmar, varav 407 i åldern 7–25 år. Av dessa är 401 flickor och 6 pojkar. 

Föreningen har tre heltidsanställd och två deltidsanställd (anläggningspersonal) på anläggningen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Långeberga Ridklubbs ändamål och syfte är att bedriva rid- och hästutbildning, ridsport för barn 

och unga samt att kunna erbjuda uppstallning för privathäst för alla åldrar. Föreningen har en 

ungdomssektion vars syfte är att tillvarata ungdomarnas möjligheter att delta i föreningslivet. Det 

centrala läget gör verksamheten tillgänglig för barn och ungdomar, vilket innebär att många 

ungdomar befinner sig i stallet även under dagar då de inte rider. 

 

Kommunal borgen: Ja, 4 880 070 kronor (skuldbelopp 2023-12-31). Avslutas 2052-01-31. 

 

Resultat 2023/2024: 

• Installation av wifi och digitalt informationscenter påbörjades  

• Solceller installerades  

• Klubbhuset inreddes för bättre tillgänglighet  

• Dräneringen runt klubbhuset är förbättrad och en stödmur med skyddande staket är uppsatt 

• Fler investeringar för att minska behovet av personal på obekväm arbetstid är gjorda, bl.a. 

elektroniska lås med wifi-uppkoppling, digital hövåg på lättrullade hjul och nyare, mer 

kompatibla datorer har införskaffats. 

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Lokalbidrag, 200 000 kronor, investeringsbidrag 

171 900 kronor för installation av foderautomater i stallet samt höhäckar i hagen. 

 

Mål 2025: 

• Dräneringsarbeten vid sommarhagar  

• Påfyllning av underlag i ridhus och ev. även paddock  

• Nytt hinderförråd  

• Måla en av stallbyggnaderna 

• Byta några fönster  

• Färdigställa det digitala informationscentret  

• Påbörja byggnation av ett vattenhinder på blivande terränghoppningsbana 

 

 

8. Särskilt driftsbidrag till Storås Ridklubb (ärende #8548) 

 

Förslag till beslut 
Förvaltningen föreslår att Storås Ridklubb beviljas 1 000 000 kronor 2025 för drift av föreningens 

ridanläggning i Storås. 

 

Vår bedömning  
Storås Ridklubb söker 495 000 kronor för drift av ridanläggning i Storås. Idrotts- och 

föreningsnämnden har tillsammans med berörda nämnder tagit fram Göteborgs Stadsplan för 

ridsport 2020–2024. Behovet för att rusta upp befintliga anläggningar har uppskattats till nästan 

200 mkr och 120 mkr har avsatts för investeringar. Kommande investeringar inom 

Stadsfastighetsförvaltningens bestånd innebär kapitaltjänstkostnader som belastar föreningarna 

genom en högre hyra. Föreningarna klarar inte att hantera de ökade kostnaderna på egen hand, 

vilket innebär att de blir beroende av högre bidrag för att fortsatt kunna driva anläggningarna. För 

att Stadsfastighetsförvaltningen ska kunna genomföra investeringarna behövs ett ökat bidrag för 

drift av ridanläggningar baserat på hyres- och driftskostnader även under 2025. Förvaltningen 

föreslår att höja föregående års driftsbidrag betydligt avseende el- och löpande 

underhållskostnader. 
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Bakgrund 
Storås Ridklubb arrenderade länge Storås ridanläggning av dåvarande stadsdelsnämnden Lärjedalen 

(numera del av stadsdelsnämnden Angered) som i sin tur arrenderade anläggningen genom ett stadsinternt 

avtal med Stadsfastighetsförvaltningen. Kostnaden för arrendet var 480 000 kronor. Stadsdelen beviljade 

föreningen ett årligt bidrag på 380 000 kronor som medförde att föreningens nettokostnad var 100 000 

kronor. 2010 beslutade stadsdelsnämnden att avveckla stödet från och med 2011. Genom en 

överenskommelse mellan stadsdelsnämnden och idrotts- och föreningsnämnden beviljades Storås 

Ridklubb ett utökat drifts- och verksamhetsbidrag på 380 000 kronor, utöver tidigare beviljat bidrag på 

125 000 kronor. Idrotts- och föreningsförvaltningen skulle dessutom fungera som en mellanhyresvärd 

mellan Stadsfastighetsförvaltningen och föreningen tills vidare. Idag hyr föreningen direkt av 

Stadsfastighetsförvaltningen. 

 

Om Storås Ridklubb 

Föreningen har 608 medlemmar, varav 383 i åldern 7–25 år. Av dessa är 356 flickor och 19 pojkar. 

Föreningen har en heltidsanställd samt två deltidsanställda (anläggningspersonal) på anläggningen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Storås Ridklubb bedriver ridskoleverksamhet för barn, ungdom och vuxna på alla nivåer. Under 

skollov anordnas läger och andra aktiviteter. Stallet fungerar som en samlingspunkt och 

ungdomarna uppmanas att delta i skötseln av hästarna. Ungdomssektionen arrangerar tävlingar, 

utbildningar och aktiviteter som riktar sig till de yngsta. Föreningen bedriver även ”öppet hus” och 

prova-på-ridning för den som vill testa på att rida. 

 

Kommunal borgen: Nej. 

 
Resultat 2023/2024: 

• Löpande underhåll av stängsel runt hagar.  

• Tvätt och målning av stall.  

• Nytt underlag i manege och paddock  

• Underhåll av plank och väggar  

• Automatisk bevattning har installerats i paddocken 

  

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Lokalbidrag 189 032 kronor.  

 
Mål 2025: 

• Utöver normalt löpande underhåll av hagar, ridbanor och stall avvaktar klubben 

större investeringar i väntan på beslut kring möjlig utbyggnad/nybyggnation av 

ridhus samt stall.  

• På grund av åldern på anläggningen är det svårt att budgetera för akuta reparationer, 

vissa år har budget överskridits rejält.  

• Anläggningens ridhus har ett tak som läcker in vatten och skulle behöva åtgärdas 

men man avvaktar besked från Stadsfastighetsförvaltningen om hela anläggningen. 

 

 

9. Särskilt driftsbidrag till Göteborgs Hästsportsklubb 
(ärende #8903) 

 
Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Göteborgs Hästsportsklubb beviljas 500 000 kronor 2025 för drift av 

ridanläggning på Hisingen, Torslanda, i Göteborg. Göteborg Horse Park AB ägs och drivs 

gemensamt av Göteborgs Hästsportsklubb och Vestur. 

 

Vår bedömning 
Göteborgs Hästsportklubb söker 390 669 kronor för drift av ridanläggning. Idrotts- och 

föreningsnämnden har tillsammans med berörda nämnder tagit fram Göteborgs Stadsplan för 

ridsport 2020–2024. Behovet för att rusta upp befintliga anläggningar har uppskattats till nästan 
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200 mkr och 120 mkr har avsatts för investeringar. Kommande investeringar inom 

Stadsfastighetsförvaltningens bestånd innebär kapitaltjänstkostnader som belastar föreningarna 

genom en högre hyra. Föreningarna klarar inte att hantera de ökade kostnaderna på egen hand, 

vilket innebär att de blir beroende av högre bidrag för att fortsatt kunna driva anläggningarna. För 

att Stadsfastighetsförvaltningen ska kunna genomföra investeringarna behövs ett ökat bidrag för 

drift av ridanläggningar baserat på hyres- och driftskostnader även under 2025. Föreningen har inte 

sökt driftsbidrag tidigare utan ansökan 2024 för driften under 2025 är första driftsbidragsansökan.  

Förvaltningen föreslår att ge ett betydande bidrag som innebär att föreningen kan genomföra delar 

av kommande underhåll samt täcka merparten av de ökade driftskostnaderna under 2025. 

 

Bakgrund 
Om Göteborgs hästsportklubb 

Föreningen har främst ungdomar i åldern 7–25 år som tränar och tävlar vid klubbens anläggning. 

Totalt har föreningen 91 medlemmar och 63 licensierade ryttare.  

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Göteborg Hästsportklubb är en tävlings- och träningsklubb. Föreningen ordnar årligen tävlingar & 

träningar på alla nivåer för både ponny och häst, programridning samt Pay and Jump i kombination 

med avsuttna aktiviteter som föreläsningar och clinics. Syftet med att driva ridsportsanläggningen 

är att tillhandahålla en geografiskt välplacerad anläggning med hög kvalitet och möjlighet till 

arrangemang inom de flesta discipliner av ridsporten såsom till exempel: hoppning, dressyr, 

Mounted games, Working equitation och körning. Varje år arrangerar flertalet föreningar, inte bara 

ägarföreningarna, aktiviteter i form av träningar och tävlingar på anläggningen Göteborg Horse 

Park då de hyr ut både klubbhus och ridbanor till andra. Flera utav tävlingarna är renodlade 

ungdomstävlingar där deltagarna är upp till och med 20 år gamla, men det finns också tävlingar där 

varken övre eller undre åldersgräns finns.  

 

Kommunal borgen: Ja 291 375 kronor (skuldbelopp 2023-12-31). Avslutas 2037-09-30. 

 

Nyttjande av anläggning: 
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året  

• Torslanda ridklubb, 16 timmar 

• Alleby Ridklubb, 48 timmar 

• Kungälvs Hästsportklubb, 24 timmar 

 

Resultat 2024: 

• Nytt bevattningssystem på anläggningen 

• Ett nytt domartorn uppfördes vid stora tävlingsbana. 

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Investeringsbidrag på 205 000 kronor under våren 

2024 för att upprätta ett nytt staket runt banan så att säkerhet för både ryttare och häst kan bibehållas. 

Ytterligare investeringsbidrag på 96 250 kronor för inköp av ny container där hinder och material förvaras 

då den gamla var i för dåligt skick. 

 

Mål 2025: 

• Bygga ett nytt topplager 

• Löpande underhåll såsom målning av byggnader, inoljning av staket och altan 

• Reparation och underhåll av maskiner 

 
 

10. Särskilt driftsbidrag till Vestur (ärende #8793) 
 

Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Vestur Ridklubb beviljas 500 000 kronor 2025 för drift av ridhus på 

Hisingen, Torslanda, i Göteborg. Göteborg Horse Park AB ägs och drivs gemensamt av Göteborgs 

Hästsportsklubb och Vestur. 
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Vår bedömning 
Vestur Ridklubb söker 140 000 kronor för drift av ridhus. Idrotts- och föreningsnämnden har 

tillsammans med berörda nämnder tagit fram Göteborgs Stadsplan för ridsport 2020–2024. 

Behovet för att rusta upp befintliga anläggningar har uppskattats till nästan 200 mkr och 120 mkr 

har avsatts för investeringar. Kommande investeringar inom Stadsfastighetsförvaltningens bestånd 

innebär kapitaltjänstkostnader som belastar föreningarna genom en högre hyra. Föreningarna 

klarar inte att hantera de ökade kostnaderna på egen hand, vilket innebär att de blir beroende av 

högre bidrag för att fortsatt kunna driva anläggningarna. För att Stadsfastighetsförvaltningen ska 

kunna genomföra  

investeringarna behövs ett ökat bidrag för drift av ridanläggningar baserat på hyres- och 

driftskostnader även under 2025. Föreningen har inte sökt driftsbidrag tidigare utan ansökan 2024 

för driften under 2025 är första driftsbidragsansökan. Förvaltningen föreslår att ge ett betydande 

bidrag som innebär att föreningen kan genomföra delar av kommande underhåll samt täcka 

merparten av de ökade driftskostnaderna under 2025. 

 
Bakgrund 

Om Vestur Ridklubb 

Vesturs medlemmar utgörs av de ca 1000 medlemmarna i lokalföreningarna inom distriktet; Fálki,  

Gauti, Hrafna-Flóki, Kappi, Landi, Sigur, Merkur, Vinir, Meyla och Fengur. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Vestur är en sammanslutning av alla islandshästföreningar i västra Sverige (distrikt Västsvenska-

Halland inom Svenska Islandshästförbundet (SIF). Föreningen möjliggör evenemang som är för 

stora för enskilda föreningar att anordna, man arbetar aktivt för ungdomsverksamheten i regionen 

& verkar även som en samlande kraft för att påverka Svenska Islandshästföreningen i frågor som 

rör regionen. Många av Vesturs ungdomar deltar i tävlingar på den gemensamma anläggningen och 

den nya framridningsbanan har betydligt ökat säkerheten med ny placering och direkt ingång till 

collecting ring utan kontakt med bilar och hästtransporter. 

 

Kommunal borgen: Ja 283 484 kronor (skuldbelopp 2023-12-31). Avslutas 2030-10-30. 

 

Resultat 2024: 

• Nya startboxar installerades 

• Framridningspaddock, mest grus, upprättades 

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Inga andra bidrag har sökts av föreningen. 

 

Mål 2025: 

• Repartion (nya sidor) av domarbås, 5st.  

• Löpande underhåll av banorna med grus 

• Reparation av staket. 
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Sporthallar 

Bidraget ges under förutsättning att barn- och ungdomsverksamhet i Göteborgsföreningar prioriteras vid 

fördelning av tider i hallarna. 

 

11. Särskilt driftsbidrag till Idrottssällskapet Gothia (ärende 
#8721) 

 
Förslag till beslut 
Förvaltningen föreslår att IS Gothia beviljas 800 000 kronor 2025 för drift av föreningens 

tennisanläggning Gothia Tennishall i Tuve. 

 

Vår bedömning  
IS Gothia söker 1 000 000 kronor för drift av Gothia Tennishall. Anläggningen är en förutsättning för att 

föreningen ska kunna bedriva och utveckla sin verksamhet. Det faktum att anläggningen erbjuder en 

separat aktivitetsyta för bollsport gör den unik jämfört med många andra tennishallar. Föreningen driver 

även Tuve Sporthall som många andra föreningar använder dagligen. Den föreningsdrivna anläggningen 

innebär att motsvarande antal timmar frigörs för andra föreningar i kommunens sporthallar. Föreningen 

beviljades ett bidrag på 400 000 kronor för 2024. Förvaltningen föreslår att dubbla föregående års 

driftsbidrag avseende de ökade el- och löpande underhållskostnaderna. Bara hyran har det senaste året 

ökat med hela 20%. 

 

Bakgrund 
Gothia Tennishall invigdes 1986 och är nyrenoverad 2014 med bland annat nybyggda padelbanor. 

2008/2009 byggde även IS Gothia Tuve Sporthall, som ingår i bedömningen av föreningens särskilda 

driftsbidrag. 

 

Om IS Gothia 

Föreningen har 1006 aktiva medlemmar, varav 682 i åldern 7–25 år. Av dessa är 311 flickor och 

371 pojkar. Föreningen har fem heltidsanställda och en deltidsanställda (anläggningspersonal) i 

hallen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

IS Gothia bedriver tennis-, squash-, padel- och badmintonverksamhet. Anläggningen hyrs av Gårda 

Johan och består av tre tennisbanor (inomhus), fyra tennisbanor (utomhus), tre padelbanor, två 

squashbanor, två badmintonbanor, två pingisbord och en plan för bollsporter. Föreningen erbjuder 

möjligheten att både prova på tennis och att gå vidare till tävlingsnivå. Föreningens tennisskola är 

en av de största i Göteborg och arrangerar aktiviteter som lovverksamheter och träningsläger för 

alla åldrar. Föreningen äger och driver även Tuve Sporthall där andra idrottsföreningar och skolor 

hyr halltider.  

 

Kommunal borgen: Nej. 

 

Nyttjande av anläggning: 
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året (utöver IS Gothia): 
Flertalet andra föreningar har under året nyttjat anläggning till ett sammanlagt antal om 14 098 timmar. 

Exempel på föreningar som hyrt anläggningen är; Hisingens TK, Backadalens IB och Backa unicurl. 

 

Resultat 2023/2024 

• Moderniserat racketshopen  

• Underhåll av utomhusbanor  

• Målning av serviceutrymmen 

 
Övriga lokal- och investeringsbidrag för 2024: Lokalbidrag, 200 000 kronor.  
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Mål 2025  

• Justering av en padelbana till fysområde 

• Omläggning av klinker i entréområdet  

• Uppfräschning dusch och omklädningsrum  

• Omläggning av en utebana 

 

12. Särskilt driftsbidrag till Gunnilse (ärende #8342)  

  
Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Gunnilse IS beviljas 1 000 000 kronor i driftsbidrag för 2025. 
  
Vår bedömning  
Gunnilse IS söker 2 400 000 kronor för drift av Hjällbovallens inomhushall. Anläggningen är en 

förutsättning för att föreningen ska kunna bedriva och utveckla sin verksamhet. Hallen är en viktig 

aktivitetsanläggning och fyller en social funktion för barn och ungdomar i området. Förvaltningen anser 

också att föreningen gör en viktig insats genom att upplåta sin hall till andra föreningar och skolor i 

närområdet. Den föreningsdrivna anläggningen innebär att motsvarande antal timmar frigörs för andra 

föreningar i kommunens sporthallar. Gunnilse fick år 2024 ett driftsbidrag på 385 000 kronor. 

 

Bakgrund    
 Om Gunnilse IS 

Föreningen har 758 medlemmar varav 501 i åldern 7–25 år. Av dessa är 87 flickor och 414 pojkar. 

Föreningen har två deltidsanställda.   

  
Ändamål, syfte och verksamhet  

Syftet med anläggningen är att ge Angereds barn och ungdomar bra förutsättningar att träna 

och lära sig spela fotboll. Hallen nyttjas även av skolor och förbund.  
  

Kommunal borgen: Ja, 1 689 000 kronor (skuldbelopp 2023-12-31) Gäller till och med 2026-12-31. 

  
Nyttjande av anläggningen:  
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året. 

• Göteborgs Fotbollsförbund 

  
Resultat 2023/2024 
 

• Byggt förråd  

• Lagt matta vid sidan av konstgräset  

• Målat väggarna 

 

Övriga lokal- och investeringsbidrag för 2024: Lokalbidrag, 200 000 kronor, Särskilt tillfälligt 

verksamhetsbidrag 3 000 000 kronor (1 500 000 kronor vid två tillfällen) 

 
Mål 2025: 

• Köpa in ny fläktanordning  

• Slutföra uppförandet av förrådet 

• Utöka antalet toaletter alternativt pissoarer. 

 

 

13. Särskilt driftsbidrag till Gymnastikförbundet Väst  
(ärende #8254) 
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Förslag till beslut 
Förvaltningen föreslår att Gymnastikförbundet Väst beviljas 300 000 kronor 2025 för drift av 

förbundets gymnastikanläggning Gymnastikens Hus i Bergsjön. 

 

Vår bedömning  
Gymnastikförbundet Väst söker 500 000 kronor för drift av Gymnastikens Hus. Det är Göteborgs 

enda hall utrustad för artistisk gymnastik och truppgymnastik på hög tävlingsnivå. Förvaltningen 

anser att förbundet gör en viktig insats genom att upplåta sin hall till föreningar och skolor. Den 

förbundsdrivna anläggningen innebär att motsvarande antal timmar frigörs för andra föreningar i 

kommunens sporthallar. Föreningen beviljades ett bidrag på 250 000 kronor för 2024. 

Förvaltningen föreslår att höja föregående års driftsbidrag med tanke på de ökade el- och löpande 

underhållskostnaderna. 

 

Bakgrund 
 Om Gymnastikförbundet Väst 
Gymnastikens Hus invigdes 1983 och är specialbyggd med all artistisk gymnastik-tävlingsredskap, 

tumblinggolv, trampetter, trampolin- och dubbeltrampet och en hoppgrop. Förbundet har en 

deltidsanställd för att driva hallen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Förbundet har till uppgift att vara den sammanhållande länken för distriktets föreningar och äger 

Gymnastikens Hus vid Rymdtorget i Bergsjön. Genom Gymnastikens Hus kan förbundet erbjuda sju av 

Svenska Gymnastikförbundets åtta grenar. På dagtid kan hallen nyttjas av skolor. Bortsett från 

gymnastikföreningar hyr även friidrotts-, crossfit- och parkourföreningar tider i hallen. 

 

Kommunal borgen: Nej. 

 

Nyttjande av anläggning: 
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året: 
Under 2023 hyrde förbundet ut anläggningen under totalt 2209 timmar till enskilda gymnastikföreningar. 

Exempel på föreningar som hyr hallen är Göteborgs Turnförening, GF Kennedy och Göteborg Power 

Gymnastics. 

 

Resultat 2023/2024 

• Service av ventilationsanläggning  

• Reparation av gymnastikredskap och inventarier  

• Totalgenomgång/åtgärder av landningsgrop (180 m3) 

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Inga. 

 
Mål 2025: 

• Reparation yttertak  

• Redskapsreparation 

• Nyinvestering av utdömda redskap 

 

 

 

14. Särskilt driftsbidrag till Påvelunds Tennis & 
Badmintonklubb (ärende #9117)  

  
Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Påvelunds tennisklubb beviljas 750 000 kronor i driftsbidrag för 2025. 
  
Vår bedömning  
Påvelunds tennisklubb söker 500 000 kronor för drift av Påvelunds Tennis och Badmintonhall i Västra 

Frölunda (Påvelund). Anläggningen är en förutsättning för att föreningen ska kunna bedriva och utveckla 
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sin verksamhet. I hallen finns det 7 tennisbanor och 6 badmintonbanor Tennisbanorna består av fem 

hardcourtbanor (GreenSet) och två grusbanor (Båstadgruset). Badmintonbanorna är av underlaget parkett. 

Hallen är en viktig tennis och badmintonanläggning och fyller en social funktion för barn och ungdomar i 

området. Förvaltningen anser också att föreningen gör en viktig insats genom att upplåta sin hall till 

skolor i närområdet. Den föreningsdrivna anläggningen innebär att motsvarande antal timmar frigörs för 

andra föreningar i kommunens sporthallar.  

 

Bakgrund    
 Om Påvelunds Tennis & Badmintonklubb 

Föreningen har 1070 medlemmar varav 722 i åldern 7–25 år. Av dessa är 266 flickor och 456 

pojkar. Föreningen har fyra deltidsanställda.   

  
Ändamål, syfte och verksamhet  

Syftet med anläggningen är att ge Göteborgsregionens barn och ungdomar bra 

förutsättningar att träna och lära sig spela tennis och badminton. Hallen nyttjas även av 

Påvelundsskolan. Föreningen erbjuder träningsformer för alla åldrar i både intensivkurser 

och terminskurser.  

  
Kommunal borgen: Ja, 7 722 540 kronor (skuldbelopp 2023-12-31) Gäller till och med 2039-10-31. 

Nytt lån med kommunal borgen beslutades 22/10 2024 på 24 500 000 kronor som gäller till och med 

2054-10-22. 

  
Nyttjande av anläggningen:  
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året. 

• Påvelundsskolan 15 000 timmar. 

  
Resultat 2023/2024 
 

• Solceller installerades 

• Arkitektkostnader för tänkt utbyggnad 

 

Övriga lokal- och investeringsbidrag för 2024: Lokalbidrag, 200 000 kronor.  

 
Mål 2025: 

• Byta underlag på tennisbanorna 

• Införskaffa ny LED-belysning och nya armaturer till både befintliga och nya tennisbanor 

samt befintliga badmintonbanor. 

 

 

15. Särskilt driftsbidrag till Göteborgs Badmintonförbund 
(ärende #8579) 

 
Förslag till beslut 
Förvaltningen föreslår att Göteborgs Badmintonförbund beviljas 250 000 kronor 2025 för drift av 

förbundets badmintonhall i Gamlestadshallen. 

 

Vår bedömning  
Göteborgs Badmintonförbund söker 260 000 kronor för drift av badmintonhall vid 

Gamlestadshallen. Förvaltningen anser att förbundet gör en viktig insats genom att upplåta sin hall 

till föreningar och skolor. Den förbundsdrivna anläggningen innebär att motsvarande antal timmar 

frigörs för andra föreningar i kommunens sporthallar. Förbundet beviljades ett bidrag på 160 000 

kronor för 2024. Förvaltningen föreslår att höja föregående års driftsbidrag med tanke på de ökade 

el- och löpande underhållskostnader. Bidraget ges under förutsättning att barn- och 

ungdomsverksamhet i Göteborgsföreningar prioriteras vid fördelning av tider i hallen.  

 

Bakgrund 
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Göteborgs Badmintonförbund driver och äger Gamlestadshallen genom förbundets helägda aktiebolag. 

Hallen byggdes 1969 och är sammanbyggd med kommunens idrottshall med gemensam entrédel. 2010 

beviljades Göteborgs Badmintonförbund kommunal borgen på 1 500 000 kronor för att rusta upp hallen 

och göra den tillgänglig för föreningar och skolor. 2011 tilldelades förbundet ett särskilt drifts- och 

verksamhetsbidrag för hallen.  

 

Om Göteborgs Badmintonförbund 

Förbundet har ett tre deltidsanställda (anläggningspersonal) i hallen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Göteborgs Badmintonförbund har till uppgift att vara den sammanhållande länken för 

distriktets föreningar. Förbundet hyr ut sin hall till föreningar, skolor och privatpersoner i 

närområdet. Badmintonhallen består av fem badmintonbanor, omklädningsrum för damer 

och herrar, klubbrum och expedition. 

 

Kommunal borgen: Ja, 600 000 kronor (skuldbelopp 2023-12-31). Avslutas 2030-12-31. 

 

Nyttjande av anläggning: 
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året: 

Under året har enskilda föreningar och skolor hyrt anläggningen under totalt 215 timmar. Exempel på 

skolor och föreningar som hyr hallen är; Brandströmska skolan, Svenska badmintonförbundet och 

Vårvindens badmintonklubb. 

 

Resultat 2023/2024 

• Plastgolv är bytt på två toaletter  

• Nya toalettstolar och handfat har installerats i 4 toalettrum 

• Nytt brandlarm är installerat  

• Vattenskada på en bana har reparerats 

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Inga 
 

Mål 2025: 

• Byte av utrymningsdörr 

• Byte av all belysning till LED  

• En ny och säkrare el-central ska installeras 

 

 

16. Särskilt driftsbidrag till Göteborgs Beachvolley Club  
(ärende #8981) 

 
Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Göteborgs Beachvolley Club beviljas 800 000 kronor 2025 för drift av 

föreningens beachvolleyhall Beach Center i Kviberg.  

 

Vår bedömning 
Göteborgs Beachvolley Club söker 900 000 kronor för drift av Beach Center. Föreningen är den enda i 

sitt slag som erbjuder lokaler för beachvolley i regionen. Sporten är på stark uppgång, speciellt bland 

flickor. Anläggningen är en förutsättning för att föreningen ska kunna bedriva och utveckla sin 

verksamhet. Föreningen beviljades ett bidrag på 275 000 för år 2024. Bidraget ges under förutsättning att 

barn- och ungdomsverksamhet i Göteborgsföreningar prioriteras vid fördelning av tider i hallen. 

Förvaltningen föreslår att höja det särskilda driftsbidraget väsentligt jämfört med det som beviljades 

föregående år med tanke på de ökade drifts-, el- och underhållskostnaderna. 

 

Bakgrund 
2011 byggde Göteborgs Beachvolley Club, med hjälp av anläggningsstöd från nämnden, världens största 

beachvolleyhall Beach Center. Hallen drivs och ägs genom klubbens helägda aktiebolag. 
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Om Göteborgs Beachvolley Club 

Föreningen har 1427 aktiva medlemmar varav 370 i åldern 7–25 år. Av dessa är 210 flickor och 

693 pojkar. Föreningen har tio heltidsanställda (anläggningspersonal) i hallen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Göteborg Beachvolley Club, är en av Sveriges största beachvolleyklubbar med cirka 2 000 aktiva 

medlemmar. Föreningen driver Beach Center, som är världens största inomhushall för beachvolley. 

I hallen finns 16 planer där alla kan komma och spela året runt. Hallen har förutom 

beachvolleyplaner även ett café, restaurang, gym, relaxavdelning, konferensrum samt åtta 

utomhusbanor. Verksamheten bygger på en stor ungdomsverksamhet kompletterad med ett 

omfattande seriespel för både juniorer och seniorer. Föreningen erbjuder utbildningar i syfte att öka 

kompetensen hos både spelare och tränare. Även icke medlemmar och företag kan boka tider i 

hallen.  

 

Kommunal borgen: Ja, 28 848 285 kronor (skuldbelopp 2023-12-31). Avslutas 2046-09-16. 

 

Nyttjande av anläggning: 
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året (utöver Göteborgs 

Beachvolley Club): Totalt är det 13 olika skolor och föreningar som bokat in sig, totalt 1219 timmar. 

 

Timtaxan för föreningar med barn- och ungdomsverksamhet är 90 kronor per person och timme på 

kväll/helg och 45 kronor på dag före klockan 17:00.  

 

Resultat 2023/2024: 

• Byte av tre varmvattenberedare på vinden 

• Byte av belysning i hallar 

• Byte av vitvaror i kök 

• Förbättringar av staket utomhus 

• Byggnation av redskapsförråd och regnskydd 

• Renovering av uterum samt utebanor 

• Renovering av taklanteminer 

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Lokalbidrag, 200 000 kronor.  

 

Mål 2024/2025: 

• Renovering av bastu 

• Byte av lager i fläkttrumman 

• Byte av lås 

• Byte till handduschpaneler 

• Nytt styrsystem 

• Ombyggnation omklädningsrum 

• Byte av laddtank varmvatten 

• Byte av spis, stekhäll och fritös i köket 

• Tillbyggnad av läktare utomhus 

 

 

17. Särskilt driftsbidrag till Göteborgs Friidrottsförbund  
(ärende #8978) 

 
Förslag till beslut 
Förvaltningen föreslår att Göteborgs Friidrottsförbund beviljas 800 000 kronor 2025 för drift av 

förbundets friidrottsanläggning Friidrottens Hus vid Slottsskogsvallen. 
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Vår bedömning  
Göteborgs Friidrottsförbund söker 1 500 000 kronor för drift av Friidrottens Hus. Anläggningen är en 

förutsättning för att förbundets föreningar ska kunna bedriva och utveckla sin verksamhet. Förvaltningen 

anser att förbundet gör en viktig insats genom att upplåta sin hall till besökare och föreningar. Den 

förbundsdrivna anläggningen innebär att motsvarande antal timmar frigörs för andra föreningar i 

kommunens sporthallar. Förbundet beviljades ett bidrag på 700 000 kronor för 2024. Förvaltningen 

föreslår att höja föregående års driftsbidrag avseende de ökade el- och löpande underhållskostnader. 

 
Bakgrund 
Friidrottens Hus invigdes 1988 och blev då landets första permanenta fullskalehall för friidrott inomhus. 

2006 gjordes en större tillbyggnad av Friidrottens Hus och idag innehåller friidrottshallen bland annat en 

konferensavdelning, styrkehall, 110 meters rakbana och kastbur. 2015 beviljades förbundet ett 

investeringsbidrag på 400 000 kronor för installation av bergvärmeanläggning och 2016 ett liknande 

bidrag på 500 000 kronor för ny banbeläggning av inomhusbana. 

 

Om Göteborgs Friidrottsförbund 

Göteborgs Friidrottsförbund samlar i Göteborg 50 stycken föreningar med nästan 50 000 

medlemmar anslutna till friidrottsförbundet. Av dessa så är 13 000 aktiva medlemmar inom 

arenafriidrotten. 75% av de aktiva medlemmarna är barn och unga, och könsfördelningen är 55% 

kvinnor / 45% män. Förbundet har en heltidsanställd och två deltidsanställda utöver en timanställd 

(anläggningspersonal) i hallen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Göteborgs Friidrottsförbund har till uppgift att vara den sammanhållande länken för distriktets 

föreningar och stötta dem med lokaler. Förbundet svarar även för driften av Friidrottens Hus. 

Anläggningen nyttjas av distriktets medlemsföreningar men också flera andra föreningar som 

årligen genomför till exempel fystester i hallen. Även pensionärer och elitidrottare tränar i hallen. 

Dagtid upplåts anläggningen till skolor. Konferensavdelningen nyttjas för föreläsningar, 

utbildningar och möten. 

 

 

Kommunal borgen: Nej. 

 

Nyttjande av anläggning: 
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året: Användningen av 

anläggningen av andra föreningar och skolor beräknas uppgå till 340 timmar per år. Timtaxan för 

föreningar med barn- och ungdomsverksamhet är 500 kronor.  

 

Resultat 2023/2024 

• Ny belysning på stora delar av hallen.  

• Kompletterande elarbeten.  

• Upprustning av lokalvårdutrustning.  

• Reparation av lås, dörrar i fastigheten.  

• Investering i hallens friidrottsmaterial  

• Utbyte av gymmaskiner som inte längre gått att reparera. 

 

Övriga lokal- och investeringsbidrag för 2024:  Investeringsbidrag på 1 000 000 kronor för 

underhåll på anläggningen som takavrinning samt utöka dagavlopp inklusive brunnar och rännor. 

 

Mål 2024/2025 

• Dränering är nödvändig och måste göras innan det som finns beskrivet i underhållsplanen 

kan påbörjas.  

• Reparation av södra och norra fasaden.  

• Många limträbalkar måste repareras/förstärkas alternativt helt bytas ut.  

• Fasad och avrinning behöver förnyas och/eller förbättras. 
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18. Särskilt driftsbidrag till Västra Götalands 
Parasportsförbund (ärende #8776) 

 
Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Göteborgs Parasportsförbund beviljas 2 100 000 kronor 2025 för drift av 

förbundets aktivitetsanläggning Pjäshallen i Kviberg. 

 

Vår bedömning 
Göteborgs Parasportsförbund söker 2 100 000 kronor för drift av Pjäshallen. Anläggningen är en 

förutsättning för att förbundet ska kunna bedriva och utveckla sin verksamhet. Pjäshallen är ett viktigt 

centrum för parasport i hela regionen. Den förbundsdrivna anläggningen innebär att motsvarande antal 

timmar frigörs för andra föreningar i kommunens sporthallar. Förbundet beviljades ett bidrag på 1 950 

000 kronor för 2024. Förvaltningen föreslår att höja föregående års driftsbidrag avseende de ökade el- och 

löpande underhållskostnader. 

 

Bakgrund 
2007 beviljade kommunfullmäktige idrotts- och föreningsnämnden ett utökat kommunbidrag 

på 1 500 000 kronor för att fördela till Göteborgs Parasportsförbund gällande driften av 

Pjäshallen. Förbundet fick sedan tidigare 450 000 kronor i bidrag för en idrottskonsulent-

tjänst, numera ett särskilt verksamhetsbidrag. 

 

Om Göteborgs Parasportsförbund 

Förbundet har 103 medlemsföreningar. Pjäshallen har två deltidsanställda idag 

(anläggningspersonal).  

 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Göteborgs Parasportsförbund bygger upp ett nätverk av kontakter med idrotten, skolor, familjer och 

habiliteringen för att stötta sina medlemsföreningar. Förbundet jobbar främst med nyrekrytering 

och utbildning med prioritet på barn och ungdomar, vilket bland annat görs genom att anordna 

prova-på-aktiviteter i samarbete med skolor och habiliteringar. Förbundet driver även Pjäshallen 

som hyrs av HIGAB. Hallen är en av få tillgänglighetsanpassade idrottshallar i Göteborgsområdet. 

Den har två sporthallsytor, gym, kansli, kontor och konferenslokal.  

 

Kommunal borgen: Nej. 

 
Nyttjande av anläggning: 
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året:  

Ett flertal skolor och föreningar har under året nyttjat anläggningen till en sammanlagd tid om 5532 

timmar. 

 

Timtaxan för föreningar med barn- och ungdomsverksamhet är 110 kronor. Anläggningen har varit 

uthyrd 5500 timmar till föreningar och skolor under 2023. Totalt antal besökare var under föregående år 

10 000. 

 

Resultat 2023/2024 

• Bytte alla lysrören till LED-belysning i Pjäshallen A- & B-hall  

• Lagat väggarna i hallarna  

• Serva och laga all idrottsutrustning i Pjäshallen   

• Lagat ett antal fönsterrutor och speglar som gått sönder under året. 

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Inga. 

 
Mål 2025:  

• Byta ut passersystemet då det är gammalt och inte fungerar som det ska 

• Uppgradera städmaskinen 
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19. Särskilt driftsbidrag till Högsbo Basket (ärende #8964) 
                      

Förslag till beslut 
Förvaltningen föreslår att Högsbo Basket beviljas 1 100 000 kronor 2025 för drift av föreningens 

basketanläggning Gothia Arena i Tynnered. 

 

Vår bedömning  
Högsbo Basket söker 1 100 000 kronor för drift av Gothia Arena. Anläggningen är en förutsättning för att 

föreningen ska kunna bedriva och utveckla sin verksamhet. Förvaltningen anser att föreningen, utöver den 

egna omfattande ungdomsverksamheten, gör en viktig insats genom att upplåta sin hall till andra 

föreningar och skolor. Den föreningsdrivna anläggningen innebär också att motsvarande antal timmar 

frigörs för andra föreningar i kommunens sporthallar. Förvaltningen föreslår att marginellt höja 

föregående års driftsbidrag avseende el- och löpande underhållskostnader. 

 

Bakgrund 
I samband med att Gothia Arena byggdes beslutade kommunfullmäktige om ett utökat driftsbidrag 

motsvarande 760 000 kronor i form av särskilt drifts- och verksamhetsbidrag.  

 

Om Högsbo Basket 

Föreningen har 1337 aktiva medlemmar, varav 963 i åldern 7–25 år. Av dessa är 376 flickor och 

587 pojkar. Föreningen har tre heltidsanställda (anläggningspersonal) i hallen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Föreningens huvudsakliga målgrupp är barn och ungdomar, men syftet är att erbjuda basket för alla 

på alla nivåer. Under dagtid hyrs hallen ut till skolor i närområdet, företagshälsovård, andra 

basketklubbar och evenemang på helgerna. Varje år arrangerar föreningen Europas största 

basketturnering, Basketbollfestivalen, med drygt 500 deltagande lag. Dock inte under 

coronapandemin. 

 

Kommunal borgen: Ja, 12 864 532 kronor (skuldbelopp 2023-12-31). Avslutas 2045-04-30. 

 
Nyttjande av anläggning: 
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året (utöver Högsbo 

Basket): Ett flertal föreningar och förbund samt skolor hyr anläggningen upp till ungefär 3 500 timmar 

per år.  

 

Resultat 2023/2024 

• Renovering av flertalet omklädningsrum. 

• Löpande underhåll av anläggningen 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Lokalbidrag 200 000 kr 
 

Mål 2025:  

• Löpande underhåll av anläggningen. 

 

 

20. Särskilt driftsbidrag till Lindås IBK (ärende #8889) 
                      

Förslag till beslut 
Förvaltningen föreslår att Lindås Waves IBK beviljas 400 000 kronor 2025 för drift av föreningens 

sporthall Salming Arena i Lindås. 

 

Vår bedömning  
Lindås Waves IBK söker 194 400 kronor för drift av Salming Arena. Anläggningen är en förutsättning för 

att föreningen ska kunna bedriva och utveckla sin verksamhet. Förvaltningen anser att föreningen, utöver 

den egna omfattande ungdomsverksamheten, gör en viktig insats genom att upplåta sin hall till andra 
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föreningar och skolor. Den föreningsdrivna anläggningen innebär också att motsvarande antal timmar 

frigörs för andra föreningar i kommunens sporthallar. Föreningen beviljades ett bidrag på 200 000 kronor 

för 2024. Förvaltningen föreslår att höja föregående års driftsbidrag avseende el- och löpande 

underhållskostnader till 400 000 kronor. Föreningen får ett litet driftsbidrag i relation till andra sporthallar 

inom staden, därför föreslår nu förvaltningen en rejäl höjning för att stabilisera föreningens ekonomi.  

Förvaltningen har tagit emot kompletterande information under handläggningstiden som motiverar ett 

beviljat belopp som överstiger det ansökta. 

 

Bakgrund 
2009/2010 byggde Lindås Waves IBK, med hjälp av anläggningsstöd från nämnden, sporthallen Salming 

Arena (tidigare X3M Arena). Tidigare drevs hallen genom föreningens helägda aktiebolag. Under 2016 

avvecklades bolaget och hallen flyttades över till föreningen. 

 

Om Lindås Waves IBK 

Föreningen har 1000 aktiva medlemmar varav 691 i åldern 7–25 år. Av dessa är 210 flickor och 

481 pojkar. Föreningen har två deltidsanställda (anläggningspersonal) i hallen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Lindås Waves IBK bedriver en omfattande innebandyverksamhet med både herr- och 

damverksamhet på hög nivå. I samband med att Lindås Waves byggde Salming Arena har 

föreningens utvecklingspotential och det sportsliga engagemanget ökat. Hallen har sex 

omklädningsrum, klubbrum, flera sammanträdesrum och ett kansli med tre kontor. Arenan ska vara 

en naturlig mötesplats för klubbens medlemmar att umgås på och är ett stort steg närmare 

föreningens förverkligande av ett Innebandycenter. Salming Arena hyrs även ut till skolor, 

privatpersoner och andra föreningar. 

 

Kommunal borgen: Ja, 9 823 326 777 kronor (skuldbelopp 2023-12-31). Avslutas 2039-07-01. Har 

fått amorteringsfrihet ytterligare ett år från och med november 2024. 

 

Nyttjande av anläggning: 
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året: 

Anläggningen har hyrts till totalt 2646 timmar varav Lindås IBK har utnyttjat 2400 timmar.  

 

Resultat 2023/2024 
Löpande underhåll av anläggningen. 
Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Lokalbidrag, 200 000 kronor.  

 
Mål 2025:  

• Löpande underhåll av anläggningen. 

 

 

21. Särskilt driftsbidrag till Stiftelsen Torslandaidrott  
(ärende #8054) 

 
Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Stiftelsen Torslandaidrott beviljas 900 000 kronor 2024 för drift av 

stiftelsens sporthall Torslandahallen. 

 

Vår bedömning 
Stiftelsen Torslandaidrott söker 900 000 kronor för drift av Torslandahallen. Torslandahallen är en viktig 

aktivitetsanläggning och fyller en social funktion för barn och ungdomar i och omkring Torslanda. 

Förvaltningen anser att stiftelsen gör en viktig insats genom att upplåta sin hall till föreningar och skolor. 

Den av stiftelsen drivna anläggningen innebär att motsvarande antal timmar också frigörs för andra 

föreningar i kommunens sporthallar. Förvaltningen har i de senaste årens ansökningar konstaterat att 

anläggningen, med förvaltningens nuvarande bidrag inräknat, går med ett överskott sett till 

bidragsgrundande driftskostnader. Bidraget har därför sänkts i omgångar från 1 050 000 kronor till 900 
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000 kronor 2019 och 2020 för att regleras till en nivå som anses vara ekonomisk rimlig för anläggningen. 

Förvaltningen föreslår att sänka föregående års driftsbidrag till det belopp som föreningen ansöker om 

med anledning av minskade energikostnader.  

 

Bakgrund 
Stiftelsen Torslandaidrott fick till och med 2003 bidrag från stadsdelsnämnden Torslanda. Från och med 

2004 övertog idrotts- och föreningsnämnden ansvaret för bidragsgivningen från stadsdelsnämnden 

Torslanda, vilket resulterade i ett särskilt drifts- och verksamhetsbidrag. 

 

Om Stiftelsen Torslandaidrott 

Stiftelsen har två heltidsanställda och en deltidsanställd (anläggningspersonal) i hallen.  

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Stiftelsen driver och förvaltar idrottsanläggningen Torslandahallen. Hallen består av tre 

fullskaliga idrottshallar, en mindre kontors- och konferensdel samt andra 

samlingsutrymmen. Hallen hyrs ut till föreningar, skolor och olika arrangemang. 

Ungdomsidrott prioriteras vid fördelning av tider i hallen. Övriga tider, oftast sena kvällar, 

hyrs ut till privatpersoner. Stiftelsen driver även ett café i hallen. 

 

Kommunal borgen: Ja, 4 623 850(skuldbelopp 2022-12-31). Avslutas 2039-01-31. 

 
Nyttjande av anläggning: 
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året: 

Flertalet föreningar och skolor har under året hyrt anläggningen och nyttjat den under ungefär 400 

timmar. Timtaxan för föreningar med barn- och ungdomsverksamhet är 113 kronor.  

 

Resultat 2022/2023 

• Löpande underhåll av anläggningen. 

 

Övriga lokal- och investeringsbidrag för 2023: 2 000 000 miljoner kronor i investeringsbidrag. 

 

Mål 2024: 
Löpande underhåll av anläggningen. 

 

 

 

22. Särskilt driftsbidrag till Önnereds HK (ärende #8706) 
 

Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Önnereds HK beviljas 750 000 kronor 2025 för drift av föreningens sporthall 

Önnereds hallen i Påvelund. 

 

Vår bedömning 
Önnereds HK söker 1 000 000 kronor för drift av Önnereds hallen. Anläggningen är en förutsättning för 

att föreningen ska kunna bedriva och utveckla sin omfattande ungdomsverksamhet. Förvaltningen anser 

att föreningen, utöver den egna omfattande ungdomsverksamheten, gör en viktig insats genom att upplåta 

sin hall till andra föreningar och skolor. Den föreningsdrivna anläggningen innebär också att motsvarande 

antal timmar frigörs för andra föreningar i kommunens sporthallar. Föreningen beviljades ett bidrag för 

2024 på 750 000 kronor. Förvaltningen föreslår att bibehålla föregående års driftsbidrag avseende el- och 

löpande underhållskostnader. 

 

Bakgrund 
1992 byggde föreningen Önneredshallen i Påvelund. 2008 byggde föreningen till ytterligare två 

fullmåttshallar, med hjälp av anläggningsstöd från nämnden. Hallen drivs och ägs genom klubbens 

helägda aktiebolag. 
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Om Önnereds HK 

Föreningen har 1 052 aktiva medlemmar, varav 814 i åldern 7–25 år. Av dessa är 388 flickor och 

385 pojkar. Föreningen har fyra heltidsanställda och en deltidsanställd (anläggningspersonal) i 

hallen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Önnereds HK är en av Göteborgs största ungdomsklubbar med både herr- och damverksamhet på 

hög nivå. Föreningens anläggning omfattar tre handbollsplaner med fullmått, varav två tillkom 

2008 vid tillbyggnationen. Hallarna nyttjas dagtid av skolor i närområdet. Anläggningen innehåller 

dessutom föreningslokaler som bokas och hyrs av andra ungdoms- och pensionärsföreningar. 

Föreningens egen verksamhet består av en stor och bred ungdomsverksamhet. Anläggningen 

fungerar även som en fritidsgård för ungdomar där caféet spelar en central roll.  

 

Kommunal borgen: Nej. 

 

Nyttjande av anläggning: 
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året (utöver Önnereds 

HK): Föreningen har hyrt ut anläggningen till flertalet skolor och andra föreningar sammanlagt 6 422 

timmar under året. 

 

Timtaxan för föreningar med barn- och ungdomsverksamhet är 275 kronor. Sammanlagt hade 

anläggningen 15 000 besökare under 2024. 

 

Resultat 2023/2024 
Löpande underhåll av anläggningen. 

Övriga lokal- och investeringsbidrag för 2024: Lokalbidrag, 200 000 kronor. 
 
Mål 2025: 

• Uppdatering av brandskydd 

• Löpande underhåll av anläggningen. 

 

 

 

23. Särskilt driftsbidrag till Kroatiska föreningen Velebit  
(ärende #8968) 

 
Förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår att KF Velebit beviljas 55 000 kronor 2025 för drift av föreningens 

sporthall vid Hildedalsgatan i Göteborg. 
 

Vår bedömning 
KF Velebit söker 50 000 kronor för drift av föreningens sporthall vid Hildedalsgatan i Göteborg. 

Föreningen bedriver ungdomsverksamhet med ett brett utbud av aktiviteter såsom fotboll, handboll 

och folkdans i sporthallen. Anläggningen är en förutsättning för att föreningen ska kunna bedriva 

och utveckla sin verksamhet. Förvaltningen anser också att föreningen gör en viktig insats genom 

att upplåta sin hall till andra föreningar i närområdet. Föreningen beviljades ett bidrag på 50 000 

kronor för 2023. Förvaltningen föreslår att höja driftsbidraget med 5000 kr av avseende el och 

underhållskostnader. 

 

Bakgrund 
KF Velebit sökte särskilt driftsbidrag för 2019 för första gången i januari 2019 för föreningens sporthall. 

 

Om KF Velebit 

Föreningen har 513 aktiva medlemmar varav 311 i åldern 7–25 år. Av dessa är 60 flickor och 225 

pojkar. Föreningen har en heltidsanställd (anläggningspersonal) på anläggningen. 
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Ändamål, syfte och verksamhet 
KF Velebit bedriver ungdomsverksamhet med ett brett utbud av aktiviteter såsom fotboll, handboll 

och folkdans i sporthallen. Föreningen har under många år dessutom erbjudit flera andra föreningar 

tider i sporthallen. Sporthallen invigdes hösten 1998 och går att hyra för aktiviteter som badminton, 

basketboll, bordtennis, dans, fotboll, handboll, innebandy, motion, och skolverksamhet. 
 

 

Kommunal borgen: Nej. 

 

Nyttjande av anläggningen: 
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året (utöver Velebit): 

• Wartha HP, 33 timmar 

 
Timtaxan för föreningar med barn- och ungdomsverksamhet är 104 kronor.  

 

Resultat 2023/2024 

• Reparation av duschar 
 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Lokalbidrag, 120 735 kronor. 
 
Mål 2025: 

• Städmaterial 

• Fortsatt löpande underhåll och reparationer. 

 

 

 

24. Särskilt driftsbidrag till Göteborg Inlinehockey förening 
(ärende #8434)  

 
Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Göteborg Inlinehockeyförening beviljas 300 000 kronor 2025 för drift av 

föreningens inlinehockeyhall Bishop Garden i Biskopsgården.   

 

Vår bedömning 
Göteborg Inlinehockeyförening söker 250 000 kronor för drift av inlinehockeyhall. Anläggningen är en 

förutsättning för att föreningen ska kunna bedriva och utveckla sin verksamhet. Det faktum att föreningen 

driver anläggningen helt på ideell basis förutsätter ett stort engagemang och insats från föreningens 

medlemmar. Den föreningsdrivna hallen innebär att motsvarande antal timmar frigörs för andra 

föreningar i kommunens sporthallar. Föreningen beviljades ett bidrag på 100 000 kronor för 2018. Detta 

ansåg. Förvaltningen föreslår att höja föregående års driftsbidrag avseende el- och löpande till 300 000 

kronor för att möta stigande hyreskostnader. 

 

 

 

 

Bakgrund 
Inlinehockeyhallen har funnits sedan 2001 och är den enda anläggningen i Sverige som hålls öppen för 

inlinehockey under vinterhalvåret. Föreningen använder sig av förvaltningens bokningssystem för att hyra 

ut tider i hallen. 

 

Om Göteborg Inlinehockeyförening 

Föreningen har 124 aktiva medlemmar varav 36 i åldern 7–25. Av dessa är 4 flickor och 35 pojkar. 

Föreningen har inga anställda. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 
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Göteborg Inlinehockeyförening bedriver inlinehockey för både ungdomar och vuxna genom 

återkommande seriespel och turneringar. Föreningen bedriver sin verksamhet i Bishop 

Garden i Biskopsgården men håller den öppen även för andra föreningar. Hallen har en 

ishockeysarg med plexiglas runt hela planen. Utöver inlinehockey spelas innebandy, 

inomhusfotboll, lacrosse och handboll i hallen. Föreningen bedriver även allmänhetens 

åkning varje vecka året om där alla är välkomna att testa inlinehockey med ledare. 

 

Kommunal borgen: Nej. 

 

Nyttjande av anläggningen:  
Timtaxan för föreningar med barn- och ungdomsverksamhet är 250 kronor. Anläggningen har varit 

uthyrd 116 timmar under året. Nyttjas även vid allmänhetens åkning. Inträdet är gratis för alla åldrar. 

Föreningen har haft ca 300 besökare under året 2023. 

 

Resultat 2023/2024: 

• Underhåll av anläggning  

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: 
 

Mål 2025: 

• Underhåll av anläggningen. 
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Fotbollsplaner och övriga föreningar 
 

25. Särskilt driftsbidrag till Donsö IS (ärende #8313) 

 
Förslag till beslut 
Förvaltningen föreslår att Donsö IS beviljas 82 500 kronor 2025 för drift av föreningens sporthall 

Donsöhallen. 

 

Vår bedömning 
Donsö IS söker 125 000 kronor för drift av Donsöhallen, som är den enda hallen med fullmått i södra 

skärgården. Anläggningen är en förutsättning för att föreningen ska kunna bedriva och utveckla sin 

verksamhet. Det faktum att föreningen driver anläggningen helt på ideell basis förutsätter ett stort 

engagemang och insats från föreningens medlemmar. Förvaltningen anser också att föreningen gör en 

viktig insats genom att upplåta sin hall till andra föreningar i närområdet. Den föreningsdrivna 

anläggningen innebär att motsvarande antal timmar frigörs för andra föreningar i kommunens sporthallar. 

Föreningen beviljades ett bidrag på 82 500 kronor för 2024. Förvaltningen har konstaterat att i relation till 

andra jämförbara föreningsdrivna inomhushallar ligger Donsöhallen något lägre i särskilt driftsbidrag och 

en höjning från 50 000 kronor till 75 000 kronor gjordes för 2022. Förvaltningen föreslår att bibehålla 

föregående års driftsbidrag avseende el- och löpande underhållskostnader. 

  

Bakgrund 
Tidigare fick föreningen ett driftsbidrag från före detta stadsdelsnämnden Styrsö på 100 000 kronor per 

år. 2011 upphörde bidraget och idrotts- och föreningsnämnden beviljade då ett särskilt drifts- och 

verksamhetsbidrag på 50 000 kronor för 2012, som skulle motsvara en del av bidraget från 

stadsdelsnämnden Styrsö. Hallen drivs och ägs genom föreningens helägda aktiebolag 

 

Om Donsö IS 

Föreningen har 585 aktiva medlemmar varav 439 i åldern 7–25 år. Av dessa är 179 flickor och 260 

pojkar. Föreningen har inga anställda men flera ideellt arbetande personer i hallen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Donsö IS bedriver en gedigen ungdomsverksamhet som bland annat involverar fotboll, 

simning, gymping och badminton. Föreningen driver Donsöhallen som hålls öppen för 

föreningslivet, främst för barn och ungdomar. Hallen invigdes 2008 och används även till 

träningsläger, konferenser, mässor, teater och konserter.     

 

Kommunal borgen: Nej. 

 

Nyttjande av anläggningen: 
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året (utöver Donsö IS): 

Timtaxan för föreningar med barn- och ungdomsverksamhet är 510 kronor. Anläggningen har varit 

uthyrd 276 timmar till andra föreningar och organisationer under 2023. 

 

Resultat 2023/2024 

• Reparationer och löpande underhåll. 

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Lokalbidrag, 200 000 kronor.  

 
Mål 2025:  

• Fortsatt löpande drift av anläggning.  
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26. Särskilt driftsbidrag till Styrsö BK (ärende #8346) 

 
Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Styrsö BK beviljas 60 000 kronor 2025 för drift av förenings fotbollsplan 

Amneviksvallen på Styrsö. 

 

Vår bedömning 
Styrsö BK söker 300 000 kronor för drift av föreningens fotbollsplan Amneviksvallen på Styrsö. 

Anläggningen är en förutsättning för att föreningen ska kunna bedriva och utveckla sin 

verksamhet. Det faktum att föreningen driver anläggningen helt på ideell basis förutsätter ett stort 

engagemang och insats från föreningens medlemmar. Förvaltningen anser att det är angeläget att 

föreningarna ges möjlighet att fortsatt sköta och använda sina planer så att föreningsmedlemmarna 

inte ska behöva ta sig till fastlandet för att kunna utöva sina aktiviteter. Föreningen beviljades ett 

bidrag på 55 000 kronor 2023. Förvaltningen föreslår att höja driftsbidraget med 5000 kronor då 

föreningen kommer ta ett nytt kommunalt borgenslån för att bygga klart sin klubbstuga. 

 

Bakgrund 
Föreningen beviljades för första gången 2018-06-12 ett separat särskilt driftbidrag på 50 000 kronor för 

att fortsatt kunna sköta och använda sin plan så att föreningsmedlemmarna inte ska behöva ta sig till 

fastlandet för att kunna utöva sina aktiviteter.  

 

Om Styrsö BK 

Föreningen har 294 aktiva medlemmar, varav 210 i åldern 7–25 år. Föreningen har fem 

timanställda (anläggningspersonal) på anläggningen.  

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Syftet med anläggningen är att skärgårdens ungdoms- och seniorlag ska kunna bedriva 

fotbollsverksamhet. Det är också av vikt att öns alla invånare ska kunna bedriva friskvård genom 

fysiska aktiviteter. Anläggningen kan även hyras för träningsläger och andra aktiviteter. 

 

Kommunal borgen: Ja, 2 500 000 kr 

Nyttjande av anläggning: 
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året:  

Inga uthyrningar under pandemin. 

 

Resultat 2023/2024 

• Underhållsarbete av värmepump 

Underhåll av duschar 
 
Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Lokalbidrag 80 579 kronor 

 

Mål 2025 

• Löpnade underhåll av fotbollsplaner  

 

 

27. Särskilt driftsbidrag till Vrångö Idrottsförening  
(ärende #8873) 

 
Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Vrångö Idrottsförening beviljas 55 000 kronor år 2025 för drift av föreningens 

fotbollsplan Klingkärr på Vrångö. 

 

Vår bedömning 
Vrångö IF söker 55 000 kronor för drift av föreningens fotbollsplan Klingkärr på Vrångö. Anläggningen 

är en förutsättning för att föreningen ska kunna bedriva och utveckla sin verksamhet. Det faktum att 
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föreningen driver anläggningen helt på ideell basis förutsätter ett stort engagemang och insats från 

föreningens medlemmar. Förvaltningen anser att det är angeläget att föreningarna ges möjlighet att 

fortsatt sköta och använda sina planer så att föreningsmedlemmarna inte ska behöva ta sig till fastlandet 

för att kunna utöva sina aktiviteter. Föreningen beviljades ett bidrag på 55 000 kronor 2024 

Förvaltningen föreslår att bibehålla föregående årsnivå av driftsbidrag avseende el- och löpande 

underhållskostnader.  

 

Bakgrund 
Föreningen beviljades 2018-06-12 ett separat särskilt driftbidrag på 50 000 kronor för att fortsatt kunna 

sköta och använda sin plan så att föreningsmedlemmarna inte ska behöva ta sig till fastlandet för att 

kunna utöva sina aktiviteter. 

 

Om Vrångö Idrottsförening 

Föreningen har 420 aktiva medlemmar, varav 120 i åldern 7–25 år. Av dessa är 60 flickor och 60 

pojkar. Föreningen har timanställd anläggningspersonal på anläggningen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Syftet med föreningens anläggning är att ge alla boende på ön en bra hälsa. Anläggningen används 

även för lägerverksamhet av idrottsföreningar i Göteborgsområdet.  

 

Kommunal borgen: Nej. 

 
Nyttjande av anläggning: 
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året: 

• Sahlgrenska, 24 timmar 

• Gbg Celtic FC 24 timmar. 

• SG97, 72 timmar.  

• Masthuggets BK, 24 timmar 

Totalt har anläggningen varit öppen för allmänheten med ca 2500 personer under året. 

 

Resultat 2023/2024: 

• Löpande underhåll av klubbstuga och fotbollsplan 

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024. Inga 

 
Mål 2025 
Fortsatt underhåll av anläggningen 

 

 

 

28. Särskilt driftsbidrag till Göteborgs Skidklubb  
(ärende #8367) 

 
Förslag till beslut 
Förvaltningen föreslår att Göteborgs Skidklubb beviljas 250 000 kronor 2025 för drift av föreningens 

skidanläggning Brudarebacken och backhoppläggning i Skatås. 

 

Vår bedömning 
Göteborgs Skidklubb söker 250 000 kronor för drift av Brudarebacken och tillhörande 

backhoppläggning. Brudarebacken är viktig för göteborgarna, då den är den enda anläggningen i 

Göteborg som erbjuder möjlighet till utförsåkning. Anläggningen är en förutsättning för att 

föreningen ska kunna bedriva och utveckla sin verksamhet. Det faktum att föreningen driver både 

Brudarebacken och hoppbackanläggningen helt på ideell basis förutsätter ett stort engagemang och 

insats från föreningens medlemmar. Föreningens verksamhet i Brudarebacken är dock väldigt 

väderberoende vilket innebär att föreningen inte själva kan styra hur många dagar anläggningen 

kan vara öppen under säsongen. Föreningen beviljades ett bidrag på 247 500 kronor för 2024. 
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Förvaltningen föreslår att marginellt höja bidraget med anledning att ta höjd för framtida 

underhållskostnader. 

 

Bakgrund 
Göteborgs Skidklubb ansvarar för driften av skidanläggningen i Brudarebacken. Enligt avtal ska 

föreningen se till att anläggningen hålls öppen lördagar och söndagar samt skollediga dagar från 15 

december till cirka 1 april, då vädret tillåter. I anslutning till anläggningen finns även en 

backhoppanläggning som består av två hoppbanor. 

 

Om Göteborgs Skidklubb 

Föreningen har 485 aktiva medlemmar varav 190 i åldern 7–25 år. Av dessa är 198 kvinnor och 

287 män. Föreningen har inga anställda men flera ideellt arbetande personer på anläggningen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Föreningen bedriver flertalet aktiviteter för barn och ungdomar som skidskola, lovaktiviteter och 

friluftsdagar. Brudarebacken består av en konstsnöanläggning, skiduthyrning, två knappliftar och 

service- och serveringsbyggnad. Backen är 270 meter lång och har en fallhöjd på 42 meter. Det 

finns även möjlighet till kälk- och pulkaåkning. Förutom verksamheten i Brudarebacken bedriver 

Göteborgs Skidklubb även motions- och tävlingsverksamhet inom alpint, längdåkning och 

backhoppning. Backhoppanläggningen kan dessutom användas året om då den numera beslår av en 

backhoppmatta av plast som inte kräver snö.  

 

Kommunal borgen: Nej. 

 
Nyttjande av anläggning: Det finns ingen timtaxa för föreningar på anläggningen, utan varje besökare 

betalar en enskild kostnad, det vill säga 100 kronor för barn, 150 kronor för ungdomar och 200 kronor för 

vuxna. Sammanlagt hade anläggningen cirka 600 besökare. 

 

Resultat 2023/2024: 

• Bytt ut pumpar 

• Byggt garage och köpt pistmaskin 
Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: 94 549 kr 

 
Mål 2025:  

• Inköp av drivmedel 

• Bygga garage och skidbod 

 

 

 

29. Särskilt driftsbidrag till Göteborgs Skateboardförening 
(ärende #8905) 

 
Förslag till beslut 
Förvaltningen föreslår att Göteborgs Skateboardförening beviljas 1 000 000 kronor år 2025 för 

drift av föreningens skateboardhall Bunkeberget Skatepark i Gamlestaden. 

 

Vår bedömning  
Göteborgs Skateboardförening söker 1 400 000 kronor för drift av Bunkeberget Skatepark. 

Förvaltningen anser att föreningen gör en viktig insats genom sin omfattande ungdomsverksamhet 

och att hålla hallen öppen för nya besökare. Det faktum att föreningen driver anläggningen helt på 

ideell basis förutsätter ett stort engagemang och insats från föreningens medlemmar. Bunkeberget 

är dessutom en av få anläggningar i staden som erbjuder göteborgarna möjligheten att åka 

skateboard inomhus, vilket i sig bidrar till en bättre mångfald av fritidsanläggningar för barn och 

unga i staden. Under 2023/2024 så har föreningen varit i en intensiv hyresförhandlingsprocess med 

sin hyresvärd som har valt att höja hyran 300% från år 2024 och framåt. Göteborgs Skateboard 

förening har en unik verksamhet där de inte är en aktivitetsbidragsgodkänd förening då deras 
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verksamhet bygger på att vara så öppen som möjligt. Detta gör att de inte är berättigade att söka 

aktivitets & lokalbidrag från förvaltningen. Med en väldigt skarp höjning i hyra så är föreningen 

beroende av förvaltningen driftsbidrag för att fortsätta bedriva sin verksamhet. Föreningen är 

dessutom den ena skateboardföreningen som har tillgång till en lokal i Göteborg.  

Förvaltningen föreslår att höja föreningens driftsbidrag markant för att kunna möta kraftigt 

stigande hyreshöjningar. 

 

Bakgrund 
Anläggningen som invigdes 1998 och är en av de största i sitt slag i Europa. Från och med anläggningens 

start har Göteborgs Skateboardförening ansvarat för är att driva Bunkeberget. 2016 tog en privat aktör 

över Bunkeberget från SKF. Den privata aktören, Bunkeberget AB, driver bland annat en festlokal i 

berget (Berget 112) och har sedan tidigare samarbetet med Göteborgs Skateboardsförening. Den 7 

november 2017 skrev Göteborgs Skateboardförening på det nya hyreskontraktet med Bunkeberget AB 

och kontraktet förlängs årsvis med goda möjligheter till en förlängning. 

 
          Om Göteborgs Skateboardförening 

Föreningen har 1 433 medlemmar varav 725 i åldern 7–25 år. Av dessa är 161 flickor och 564 

pojkar. Föreningen har inga anställda men flera ideelltarbetande personer i berget. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Bunkeberget Skatepark är ett cirka 5 800 kvm stort bergrum och består av ramper för skateboard, 

bmx, inlines, kickboard och trial. Föreningen ansvarar för är att driva, administrera, främja och 

utveckla verksamheten i berget. Det finns ingen timtaxa för föreningar med barn- och 

ungdomsverksamhet i anläggningen, utan varje besökare betalar en entrékostnad på 60 kronor 

alternativt klippkort eller säsongskort.  

 

Kommunal borgen: Nej. 

Resultat 2023/24: 

• Ombyggnation av streetyta 

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024. Inga  

 
Mål 2025:  

• Löpande drift och underhåll samt arbete med att förbättra luftmiljön 

• Öka intäktskällor för att hantera den höjda hyran  

 

 

30. Särskilt driftsbidrag till Svenska Livräddningssällskapet 
Göteborg (ärende #8423) 

 
Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Svenska Livräddningssällskapet Göteborg beviljas 800 000 kronor 2025 

för drift av förbundets simanläggning Sörredsbadet i Torslanda. 

 

Vår bedömning 
Svenska Livräddningssällskapet Göteborg söker 1 000 000 kronor för drift av Sörredsbadet. 

Anläggningen är en förutsättning för att förbundet ska kunna bedriva och utveckla sin verksamhet. Den 

förbundsdrivna anläggningen innebär att motsvarande antal timmar frigörs för andra föreningar, skolor 

och besökare i kommunens simhallar. Förbundet beviljades bidrag på 660 000 kronor för 2024. 

Förvaltningen föreslår att höja Svenska livräddningssällskapet med 134 000. Bidraget ges under 

förutsättning att barn- och ungdomsverksamhet i Göteborgsföreningar prioriteras vid fördelning av tider i 

anläggningen.   

 

Bakgrund 
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Förbundet har tidigare beviljats ett särskilt drifts- och verksamhetsbidrag men gör numera två separata 

ansökningar, en för arbete med ökad simkunnighet (sommarlovsbidrag) och en för Sörredsbadet (särskilt 

driftsbidrag).  

 

Om Svenska Livräddningssällskapet Göteborg 

Förbundet har 453 medlemmar, varav 195 är i åldern 7–25 år. Av dessa är 100 flickor och 

95 pojkar. Svenska Livräddningssällskapet Göteborg har två heltidsanställda och en 

deltidsanställd (anläggningspersonal) på anläggningen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 

Svenska Livräddningssällskapet Göteborg bedriver simundervisning och driver Sörredsbadet i egen 

regi. SLS Göteborg bedriver simskoleverksamhet för alla åldrar, utbildar simlärare och livräddare, 

informerar om vattensäkerhet och verkar därmed för att så många som möjligt ska bli simkunniga 

och klara sig i och vid vatten.  

 

Kommunal borgen: Nej. 

 

Nyttjande av anläggning: 
Exempel på skolor/förbund/föreningar som har hyrt in sig i anläggningen under året: 

• 8 olika aktörer, 78 timmar 

 

Timtaxan för föreningar med barn- och ungdomsverksamhet är 275 kronor. Anläggningen nyttjas även av 

besökare som köper dagentré. Inträdet kostar 70 kronor för vuxna och 45 kronor för barn, ungdomar och 

pensionärer. Anläggningen hade cirka 5000 besökare under 2023. 

 

Resultat 2023/2024 

• Underhåll av anläggning 

 

Övriga lokal- och anläggningsbidrag för 2024: Inga. 

 

Mål 2025: 

• Fortsatt underhåll av anläggning  

 

 

 

31. Särskilt driftsbidrag till Hisingens Motorklubb  
(ärende #8993) 

 
Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Hisingens Motorklubb beviljas 200 000 kronor 2025 för drift av Stora 

Holms Motorbana. 

 

Vår bedömning 
Hisingens MK söker 612 000 kronor för drift av Stora Holms Motorbana. Förvaltningen anser att 

föreningen gör en viktig insats genom att upplåta sin anläggning till såväl egna medlemmar som besökare 

genom att erbjuda verksamhet inom motocross. Anläggningen i Stora Holm är en grundförutsättning för 

att föreningen ska kunna fortsätta bedriva och utveckla sin verksamhet. 

Då staden dessutom saknar kommunala anläggningar som kan ta emot barn och ungdomar som vill ägna 

sig åt motorsport bedömer förvaltningen att Stora Holms motorbana är en unik och viktig 

aktivitetsanläggning i Göteborg. Bidraget är en förutsättning för att föreningen ska kunna underhålla 

anläggningen och fortsätta bedriva sin verksamhet inom motorsport. Föreningen beviljades ett bidrag på 

125 000 kr för 2023. Förvaltningen föreslår ett höjt bidrag i år. 

 

Bakgrund 
Hisingens MK bildades 1952 och har varit lokaliserad vid Stora Holm på Hisingen sedan 70-talet. 

Föreningen tillhör Svenska Motorcykelförbundet är det tionde största förbundet i Sverige. Föreningen 
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arrenderar en yta på ca 120 000 kvm, vilket innefattar 3 banor med varierande längd och svårighetsgrad, 

varav en har belysning. På anläggningen finns också en klubbstuga på 300 kvadratmeter, depåområden, 

tvättanläggning som är uppbyggt av föreningens medlemmar på ideell basis. 

 

Om Hisingens MK 

Föreningen har 236 aktiva medlemmar varav 114 i åldern 7–25 år. Av dess är 42 flickor och 194 

pojkar. Föreningen har inga anställda men flera ideelltarbetande personer på anläggningen. 

 

Ändamål, syfte och verksamhet 
Hisingens MK är en motocrossförening som till 95 % bedriver breddverksamhet. Hisingens MK 

håller organiserad crosskola och licensutbildningar för barn, tävlingsverksamhet för de som vill 

tävla och serielag och även organiserad träning barn och vuxna. Verksamheten har stor 

åldersspridning och olika åldersgrupper tränar tillsammans utifrån kunskapsnivå. Träning får i 

nuläget bedrivas 1 mars till 31 oktober och det är stängt i juli. Anläggningen är öppen tisdag och 

torsdagar 16–20 (14-18 på sommaren) och lördagar 11-16. Begränsningarna beror främst på 

bullerrestriktioner. Totalt har föreningen ca 70 träningstillfällen per år.  

 

Kommunal borgen: Nej 

 

Nyttjande av anläggning: 
Det finns ingen timtaxa för föreningar med barn- och ungdomsverksamhet i anläggningen, utan varje 

besökare betalar en enskild kostnad på 80 kronor för barn och 180 kronor för ungdomar/vuxna. Stora 

Holms Motorbana har varit öppen för allmänheten cirka 450 timmar under året och har haft ungefär 600 

besökare.  

 

Resultat 2023/2024:  

• Reparationer av maskiner och anläggning 

• Arbete med banslingor 

 

Övriga lokal- och investeringsbidrag för 2024: Lokalbidrag, 45 269 kronor. 

 
Mål 2025: 

• Reparation av maskiner och anläggning 

• Byte gråvattentank 

 

 
 

32. Särskilt driftsbidrag till Stiftelsen Idrottsmusei vänner 
(ärende #9106)  

   
Förslag till beslut  
Förvaltningen föreslår att Stiftelsen Idrottsmusei vänner beviljas 650 000 kronor 2025 för drift av 

deras lokal. 

 

Vår bedömning 

Idrottsmuseet utgör en viktig funktion för att samla vår idrottshistoria och göra den tillgänglig för en 

bredare allmänhet. Förvaltningen bedömer att Idrottsmuseet ska beviljas 650 000 kronor i särskilt 

driftsbidrag för 2025. Under 2023 fick stiftelsen ett särskilt verksamhetsbidrag men under 2024 

föreslog förvaltningen att bidraget omvandlades till ett särskilt driftsbidrag få det faller mer i 

linje med idrotts- och föreningsnämndens anvisningar för föreningsbidrag. Föreningen fick även 

en tillfällig höjning på 300 000 kronor för att kunna ta fram en plan för utveckling eller 

avveckling av museets tillgångar för 2024 och framåt. Idrottsmuseet under 2024 påbörjat vissa 

insatser och jobbar aktivt med att utveckla denna plan. Därför föreslår förvaltningen ett fortsatt 

stöd. 



 

 

35 
 

 
 

Bakgrund 
Museet är öppet för allmänheten och har till syfte att informera och sprida kunskap om vår idrottshistoria. 

Museet har samlingar med över 15 000 föremål och cirka 30 000 fotografier med anknytning till den 

lokala, regionala, nationella och internationella idrottshistorien.   
Stiftelsen Idrottsmusei Vänner bildades 1983 med uppgiften att etablera ett idrottsmuseum i 

Göteborg. Stiftelsen har cirka 249 personer, 1 förbund och föreningar som medlemmar. 

Stiftelsen har en anställd. Idrotts- och föreningsnämnden utser i enlighet med stiftelsens stadgar 

två personer från nämnden till ledamot respektive suppleant i stiftelsens styrelse 

  

Kommunal borgen: Nej. 

 
Nyttjande av anläggning:  

 
Mål 2025: 

• Fortsätta jobba med handlingsplanen som är framtagen 2024 

• Minimera kostnader för museet 

• Omförhandla hyran med HIGAB 

• Jobba med kulturprojekt  

• Ansökan om statsbidrag  

• Öka antalet besökare 


